



Xiaohui Wu

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

From 2014 to 2016, Ms. Wu worked as a researcher in a pharmaceutical research company. From 2017 to 2020, Ms. Wu worked at an intellectual property agency, where she specialized in Intellectual property protection. From 2020 to 2021, Ms. Wu worked as an IPR specialist in a bio-pharmaceutical company.

Ms. Wu has extensive experience in intellectual property protection in the fields of chemistry and medicine, with a wide range of clients involved many innovative enterprises and well-known universities.

EDUCATION

Ms. Wu received a Bachelor of Science degree in in Pharmacology in 2007 and a Master of Science degree in in Pharmacology in 2011.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Patent Bar

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



吴晓辉

北京

业务领域

- 知识产权

工作经历

吴晓辉律师自 2014 年至 2016 年间，在药物研发公司从事制剂研究工作；自 2017 年至 2020 年在专利代理事务所从事专利代理业务；自 2021 年至 2022 年在生物制药公司从事知识产权专员工作。

吴晓辉律师在化学和医药领域具有丰富的专利代理经验，客户广泛而多元，涉及许多创新型企业和知名高校。

教育背景

吴晓辉律师于 2011 年在河北医科大学获得药学学士学位，于 2014 年在河北医科大学获得药剂学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国专利代理人执业资格
中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文